

《单词百科:KBC是什么意思?KBC怎么发音?KBC的解释和用法》

英语单词KBC是什么意思?KBC怎么读?KBC怎么发音?简答网为您整理了KBC的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



KBC的意思

1、abbr.keyboard controller 键盘控制器;K-band circulator K波段环行器;Kirchhoff boundary conditions 基尔霍夫边界条件;Kyushu Asahi Broadcasting 九州广播;

KBC的双语例句

1、KBC also presents problems.

KBC也出现了问题.

2、KBC resources are necessary premise and support for KBC development.

它是园本课程开发不可缺少的前提与支撑。

3、They are developing a strong relationship with the Knowledge Business Centre lending their support to new KBC ventures.

他们正在开发一种强有力的关系，知识商务中心的贷款支持新的广播企业。

4、Klein Biomedical Consultants (KBC) is a strategic marketing consulting firm specializing in the medical diagnostic imaging field.

KBC生物医疗咨询公司是一家市场统计咨询公司专门从事医疗诊断图像领域的调查工作。

5、The exploitation of KBC resources is to find resources that can be KBC used in curriculum and can be linked with educational activities in kindergarten.

园本课程资源的开发是指寻找一切有可能进入幼儿园课程、能够与幼儿园教育教学活动联系起来的资源。

6、The bank, KBC, said it had kept the art in the free port "out of precaution" and that it could not comment further on a matter involving one of its clients.

涉及此事的KBC银行说，它将这批艺术品存放在自由港是“预防措施”，并且不愿意进一步评价一桩涉及自己客户的问题。

7、Since the experiment of KBC development is still not universal, and research about it is still at the early stage of exploration, Dali's current exploitation and utilization of KBC resources face some problems such as low level, single structure and without clear objectives.

由于园本课程开发实验尚不够普遍，对园本课程资源的研究还处于初始探索阶段，目前大理州幼儿园的园本课程资源开发表现出水平低、结构单一、目的性不强等问题。

8、The exploitation and utilization of KBC resources is to find resources that can be KBC used in curriculum and can be linked with educational and instructive activities in kindergarten. They are endowed with educational values, and utilized into all kinds of educational activities.

开发利用园本课程资源是指寻找一切有可能进入幼儿园课程、能够与幼儿园教育教学活动联系起来的资源、赋予或挖掘资源的教育价值并应用于教育教学过程的各种活动。

以上是简答网为您整理的KBC怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于KBC的用法、KBC的释义、KBC的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/KBC>

